
Itinerary May Based On Actual Tour 行程或依当地实况做出适当调整  |  Terms & Conditions Apply

往 Toward

飞机 Flight

地点 Destination
过夜 Overnight 1

注：以上的行程地图只供参考，
       如突发状况我们会保留更改行程的权利。
Remark : Route are subject to change
                 based on any circumstances.

特色安排
SPECIAL ARRANGEMENT

清迈 / 清莱
泰北双城之恋 TWIN CITIES OF

NORTHERN THAILAND
Chiang Mai / Chiang Rai

THC

5
4

Days

Nights

天

晚

 

清迈 Chiang Mai
位于曼谷北方700公里，地处海拔300公尺高的山谷，有“北方玫瑰”之称
，与黏腻湿热的曼谷相比之下，这里显得格外舒爽宜人清迈是泰国的第二
大城，也曾是泰国史上第一个独立国家-兰纳泰王朝的首都宗教，文化及贸
易中心，亦保有许多的文化遗产，又有“艺术建筑殿堂”之称谓。A city 
in mountainous northern Thailand. It was capital of the independent 
Lanna Kingdom until 1558. Its Old City area still retains vestiges of 
walls and moats from its history as a cultural and religious centre. It 
is 700 km north of Bangkok and is situated amongst the highest 
mountains in the country, it known as "the rose of the north". 
清莱 Chiang Rai
泰国最北的府城，建城于1262年，它的东北部和北部与缅甸、老挝为邻。
A northern city in Thailand. It is part of the Golden Triangle region 
bordering with Laos and Myanmar (Burma).
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清迈Chiang Mai

清莱Chiang Rai

4 早餐 Breakfasts I 4 午餐 Lunches I 4 晚餐 Dinners
康托克帝王餐宴 Khantoke Dinner
国际自助餐 International Buffet
泰国道地风味 Thailand Local Cuisines

船游亚洲跨国水系 - 眉公河
Cruising At Asian Transnational
River - Mekong River
体验骑大象 + 欣赏大象才艺表演
Elephant Riding + Elephant Talent Show
欣赏独一无二传统民族歌舞表演
Enjoy Traditional Cultural Performance Show
亲自制作木瓜沙拉
DIY Papaya Salad 

视觉的享受 - 3D立体馆
Visual Enjoyment - 3D Art Museum
历史闻名罂粟盛产地 - 金三角
Abounds Point Of Poppy - Golden Triangle
雪白无暇的寺庙 - 龙坤庙
White FlawlessTemple - Wat Rong Khun
神秘静谧的深海遗珠
Mysterious Deep Blue Bead - Wat Rong Suea Ten
特殊信仰种族的村落 - 长颈村
Special Believe Ethnic Village - Long Neck Village

清迈 Chiang Mai - 3 晚 Nights 
清莱 Chiang Rai - 1 晚 Night

含票 Include Ticket
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第 1 天 吉隆坡          清迈 机上用餐/午晚

第 2 天

美赛: 位于缅泰边界，是泰国最北城镇，进入金三角的必经之地。 
金三角: 寮国、缅甸与泰国的连接地，曾是世界上主要的罂粟产地，
如今已成旅游景区。
船游湄公河: 全长4350公里，是亚洲最重要的跨国水系。
鸦片博物馆: 讲述鸦片发展相当完整的历史，包括中国的鸦片战争，
也有关于金三角的内容，通过展览认识禁毒的重要性。

备注: 如时间许可，客人可自愿选择参加自费行程
*前往缅甸边界约1500泰铢
*前往寮国岛约300泰铢

在吉隆坡机场集合，飞往清迈。

素贴山双龙寺(含缆车): 著名佛教圣地，徒步走上双龙台阶，观赏金
灿灿的舍利子塔，在观景台还可俯瞰整个清迈市区。
皇家花卉园艺博览园(含游览车): 东南亚最大的园艺展览，欣赏不
同国家各具特色的庭园和植物。
魏功甘古城(含游览车): 身在古城中，用心感受几百年前的故事，与
历史对话，感叹人类的智慧和力量。

早午晚

第 3 天

龙坤庙(白庙): 欣赏纯洁神圣的白色建筑，美轮美奂庙宇让人仿佛置
身仙境。
蓝庙: 清莱蓝庙整个寺庙是以蓝色为基调，镶嵌上各种反复华丽的金
色花纹，以紫，浅蓝，白，红等色为点缀。蓝庙体现出各种艳丽色彩
聚集一堂时的和谐，可谓是“神秘静谧的深海遗珠”。
手工艺村: 主要是一个旅游市场，充满了各种工艺品商店，出售珠宝
、蜂蜜、皮革和丝绸。

早午晚

清迈第 4 天

大象训练营(骑大象+看表演): 温顺的大象可让游客体验半小时骑乘
大象上山下河的冒险。多才多艺的大象用鼻子绘画的绝活儿总能收获
不少游客的称赞。
长颈村: 长颈族女性保持在颈项套上铜圈的传统习俗。因常年套着多
个铜圈，锁骨和肩骨因压迫而下陷，使颈部看上去特别长。
3D立体馆: 世上最大的3D艺术馆，享受各类场景的拍摄体验。

早午晚

清迈          吉隆坡第 5 天
送往机场乘搭客机飞返美丽的家园。
鸿运旅游期待与您再出发 ！

早/机上用餐

BLDDay 3

Kuala Lumpur          Chiang Mai

Assemble at airport, departure flight to Chiang Mai.

Wat Phra That Doi Suthep (Include Cable Car): The northern 
Thailand's most sacred temples. The temple reached via a strenuous, 
306-step staircase flanked by mosaic naga (serpents).
Royal  Flora Garden (Include Tram): A horticultural exhibition where
visitors can admire thousands of species of trees and flowers on the
landscaped gardens.
Wiang Kum Kam (Include Tram): Historic archaeological site which
was flooded and abandoned more than 700 years ago.

MOB/LDDay 1

Mae Sai: The northernmost district of Thailand. It is a major border
crossing between Thailand and Myanmar.
Golden Triangle: The name comes from the meeting point of Laos,
Myanmar and Thailand here.
Mekong River Cruise Tour: River in south-eastern part continent of
Asia. It flows about 4,350 km south-east to the South China Sea.
Opium House: Displays pertaining to opium culture is worth a peek.
Exhibits all the various tools used producing opium.

Remarks: If the time permit, you can choose to join optional tours
*Enter to Myanmar Border with around 1500 Baht
* Enter to Laos Island with around 300 Baht

BLDDay 2 Chiang Mai          Chiang Rai

Chiang Rai          Chiang Mai

Chiang Mai BLDDay 4
Elephant Camp (Elephant Riding + Elephant Show): The elephants 
show o� their various skills and have elephant ride where tourist ride 
elephant for 30 minutes through the jungle surrounding the camps.
Long Neck Village: Women wear golden rings around their necks at 
the end their necks get so long that these women are often called 
“long necks”, the longer the neck the more beautiful of the woman.
3D Art Museum: Imaginative 3D murals displayed at this interactive
art gallery popular with families.

Wat Rong Khun (White Temple): An unique temple that stands out
through the white color and the use of pieces of glass in the plaster,
sparkling in the sun.
Wat Rong Suea Ten (Blue Temple): It is above all its magnificent blue 
interior with a large white Buddha that marks the spirits. The paint-
ings are reminiscent of the style of what you can see inside the White 
Temple (Wat Rong Khun).
Home Industries: O�er travelers a chance to see what the north of
Thailand is all about – “Art”. The Local people’s work in making the
handicraft that includes gem, honey, leather, and silk.

End of journey, return flight to Kuala Lumpur.
iO Travel hope to serve you again soon !

Chiang Mai          Kuala Lumpur B/MOBDay 5

200km

200km

清莱          清迈

清迈          清莱200km

200km
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